
Adw. Dębowski: od władz zależy, czy będziemy
musieli protestować
To czy adwokaci będą protestować, choć wcale tego nie chcą, zależy od rządzących -
podkreśla adw. Rafał Dębowski, sekretarz Naczelnej Rady Adwokackiej, w felietonie
opublikowanym dziś na łamach Rzeczpospolitej. Podkreśla jednocześnie, że sprawy, o
które walczy samorząd adwokacki, dotyczą także radców prawnych. 

Adw. Dębowski podaje powody, dla których adwokaci rozważają protest, dodając, że problemy, z
jakimi boryka się środowisko adwokatów, dotykają też radców prawnych. "Dlatego zasadny wydaje
się apel o solidarność samorządów prawniczych w sprawach, w których interesy naszych środowisk
są zbieżne" - pisze sekretarz NRA.

Zachęcamy do lektury

(czytaj felieton na stronie Rzeczpospolitej)

(czytaj felieton)
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